

Vanløse Badminton Klub

Agenda til bestyrelsesmøde den 30.11.2023 kl.18.

Sted: Caféen.

Tilstede: Carsten, Heidi, Mette, Andreas, Matias, (Morten J. kommer først kl.19)

Afbud: Morten L, Lærke, Jeppe, Stine

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden og referat fra 26. oktober 2023 samt valg af ordstyrer og referent: Matias har sagt ja.

1.1. Heidi som ordstyrer. Referat og agenda godkendes.

2. SSU (Jeppe) UDGÅR

2.1. SSU: Bent er begyndt at træne tirsdagen. Han sættes derfor som kontingentfri frem til sommer. Dette gælder ikke boldpenge.

3. USU (Andreas)

3.1. USU: Der har været lidt problemer med trøjerner for ungdommen. Ikke i forbindelse med indkøb, men hvordan man få størrelserne fra hvert enkelt hold. Man har i den forbindelse snakket om i USU at man kunne levere dem direkte til medlemmerne fremfor de skal fordeles og så betales der porto.

Derudover vil man allerede fra starten af holdsammensætningen få trøjestørrelser, så man har dem hurtigere end hvad tilfældet har været. En anden løsning vil være en taske med forskellige trøjer som var til rådighed for holdet.

Der har været en strategi workshop hvor man vil udarbejde en side som beskriver de overordnede mål for hvem man vil være som klub, hvordan Grøndalcenteret skal være med i strategien osv.

I forhold til trænersituationen fungerer dette også fint. Martin (Hovedtræner) har haft træningssessioner med flere af trænerne. Der vil i weekenden være 2 trænere med til KMU i weekenden (16 tilmeldinger)

Man har igangsat planlægningen af klubmesterskabet og i den forbindelse skal der findes hovedansvarlig for klubmesterskabet (Lars sidste år). Lars forventer ikke at stå for det igen i år.

*Skolerne går tidligt på juleferien i år (15. december), hvorfor man vil prøve at have træning en uge mere. Vi skal her høre Lars om hallen er lukket. Kan Lars ikke svare må **Morten Lindholm** tage fat i Steffen Aagaard fra Københavns Kommune.*

Andreas har meddelt USU at han ikke fortsætter som formand, hvorfor han er der senest til sommer. USU er i gang med at finde en ny formand.

4. Formand (Heidi), event (RG aftale), boldsystem (færdiggørelse og formidling), bestyrelse 2024/2025?, ansøgning om nye tider 2024-2026 i Foreningsportalen

Der er ikke kommet længere med event med Racket group. Morten Johansen vil tage en snak med dem, om hvem der er mulig at få ud til en samling.

*Boldsystemet er næsten på plads med en APP. Morten har snakket med Flemming og har alle de svar som han skal bruge. Der er rigtig mange som skal med ind på denne APP, hvilket kan give udfordringer. **Heidi** sørger for der kommer en guide ud. Systemet er meget simpelt. Man kommer til at teste det på Senior A og B trup inden resten af klubben kommer ind i systemet.*

Vi rykker sammensætning af bestyrelse til næste gang grundet de mange afbud.

Der skal ansøges om nye tider 2024-2026. Heidi vil gerne have hjælp af Nobel eller Anders som stod for det sidste år.

5. Træner 2024/25 – der er tre kandidater. Har brug for sparring, proces og en beslutning snart.

Der er holdt møder med 2 af trænerne. Den ene vil gerne være spillende træner, hvilket der tidligere har været udtryk for af de unge spillere ikke er den bedste løsning.

Derudover har den nuværende træner meddelt at han gerne vil være med til en eventuel delerolle.

En anden mulighed vil være med Johan, Morten Johansen og Milka, hvor der kan sættes et setup op omkring det. Johan er positivt overfor dette. Morten som den mere administrative del af teamet. Der bliver udarbejdet en plan for hvordan dette kan løse sig. Bestyrelsen er positivt stemt men har brug for en plan for at forstå og sikre kvaliteten bag det. Der nævnes også at Johan kan tage ungdomstræninger om mandag/onsdag for at skabe link mellem ungdom og senior.

6. Klubmodul (Mette) - restancer m.v.

Der er mange mails i forbindelse med klubmodul. Samspejlet med Josefine på ungdoms mailboksen fungerer fint.

*Der er 3 i restance. Der er tale om 2 motionister. Den sidste er en senior trupspiller. **Carsten** sender mail til personen med en deadline og ellers bliver personen meldt ud.*

7. Økonomi (Carsten) børneattester, boldpenge (vil du redegøre for betalingsdelen for motionister – hvordan det foregår?)

Der er børneattester for alle trænere. Kommer nye trænere vil Carsten sige det videre.

I forhold til økonomi virker klubmodul ikke helt godt for nuværende, grundet en fejl i egenkapitalen som support ikke kan hjælpe med. Man forventer dog snart at det nye system kan blive fremlagt til bestyrelsen.

*Derudover skal budget for næste regnskabsår sættes i gang. Der skal være fokus på Trænerløbninger, da det er de væsentligste omkostninger i budgettet. Tilskud for KBH-kommune er lidt højere end sidste år, men da der skal betales for halbrug forventes det ikke at have den store betydning på bundlinjen. **Andreas** ser på ungdomsbudget. Seniortræning kan klargøres, når den nye trænersammensætning er på plads.*

Motionisterne skriver fortløbende numre i forbindelse med der tages bolde, som motionisterne skriver med i forbindelse med bankoverførsel. Dette bruges så bogholder kan styre antal af bolde som skal omsætningsføres.

8. Tøj (Stine) – nye leverancer

Der er lige kommet en ny leverance. Næste leverance er 19 december. Der er ikke yderligere til dette punkt.

9. Kommunikationskanal (webhotel), Facebook og VBK hjemmeside (Lærke/Morten J). Status?’

Der er ikke noget nyt til dette punkt, hvorfor vi går videre.

10.Brugerbestyrelse: Flipboards (til begge haller?), m.v.

Der var møde i mandags, da der var ikke nogen repræsentanter fra bestyrelsen, gøres der ikke yderligere.

11.Klublivsfest – mulige datoer v/Matias

I Maj 2024 er hallen ledig alle lørdage på nær 11/5. Der findes en dato til næste møde

12.Fra sidste møde: Tællerstiger er kommunens, kasser til brugte bolde.

*Mangel på brugte bolde til slåbolde. **Morten Lindholm** er blevet spurgt om der kan finde kasser som kan lukkes af. Der er ret stor usikkerhed om hvor boldene forsvinder hen.*

Tællerstiger er kommunes, hvorfor vi skal have dem til at fjerne dem.

13.Evt.

*Der skal findes dato til generalforsamlingen til næste møde. (**Heidi**)*

Der er fastsat datoer for skolernes skriftlige afgangsprøver i 2024. Vanløsehal 1 vil derfor være lukket for aktiviteter fra og med søndag d. 28. april til og med torsdag d. 9. maj 2024.

14.Næste møde er torsdag den 18. januar 2024

29 februar bliver fastsat til næste møde.